

Bulletin

Canadian Historical Association - Société historique du Canada

Inside/Sommaire

Historians in the News Historiens à la une	2-3
New Books Nouvelles parutions	4
Women's Health Electronic Study Group Research Grant In Memoriam / Décès	5
Revenue and Expenditure Statements État des revenus et des dépenses.....	6
Prizes / Prix	7-17
82nd Annual Meeting of the CHA 82ième rencontre annuelle de la S.H.C.	18
The Art, Craft and Work of Successful Grants Getting	19-20
"Have Doctorate Will Travel" Reflections on Life as an Itinerant History Professor	21-22
Le répertoire en ligne	22
ROD on the Web 2002-2003 Executive/Exécutif	23
The Future of the Past: International Perspectives on the Relevance of History in the 21st Century	24-25
S.H.C. Procès-verbal de l'assemblée générale annuelle	26-27
CHA Minutes of the Annual General Meeting	28-29
History of Children's Health Call for Submissions	30
History of Intellectual Culture: An E-journal Invites Submissions	31
Joining the CHA Adhérer à la S.H.C.	32

A WORD FROM THE PRESIDENT

It was delightful to see so many of you in Toronto, and to have the opportunity to celebrate the CHA's 80th birthday together. I think you will agree that the Toronto committee prepared a very interesting program for us - and that the cake and balloons were fun too!

The Association has had a very busy year, and we expect the same to be true of 2002-3. Our attention has been focussed, among other things, on developing our website, lobbying, awarding book prizes, and on our publications, including this Bulletin. This year a number of those on the Executive and Council came to the end of their terms. We thank them all for their contribution, and look forward to working with those newly elected.

Preparations for the 2003 conference are already under way. I hope we will have another near-record attendance at Dalhousie next May. *See you there!*

Mary Vipond

UN MOT DE LA PRÉSIDENTE

J'ai été enchantée de vous voir si nombreux à Toronto et d'avoir l'occasion de célébrer le 80^e anniversaire de la S.H.C. avec vous. Vous conviendrez avec moi que le comité de Toronto avait préparé un programme très intéressant... sans oublier ballons et gâteau de fête !

L'année a été très chargée et la Société prévoit la même chose en 2002-2003. Notre attention a surtout porté sur la conception du site Web, la représentation, l'octroi de prix littéraires et nos publications, y compris le *Bulletin*. Cette année, plusieurs membres de l'exécutif et du conseil terminaient leur mandat. Nous les remercions tous de leur contribution et nous serons ravis de travailler avec les nouveaux élus.

Les préparatifs de la conférence 2003 sont déjà lancés. J'espère que la fréquentation du congrès de Dalhousie en mai prochain établira un nouveau record. Au plaisir de vous y rencontrer !

Mary Vipond